
1 
 

Protokół Nr 14/2020 

zdalnego posiedzenia  

Komisji Strategii Rozwoju 

z 18 maja 2020 r.  

 

I. Otwarcie posiedzenia. 

 

Na wstępie Przewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju, p. Jolanta Szulc powitała członków 

Komisji oraz gości uczestniczących w posiedzeniu w trybie wideokonferencji. Następnie 

poprosiła członków Komisji o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Radca prawny, p. Mirosław Antoszewski stwierdził quorum informując 

Przewodniczącą Komisji, że wszyscy członkowie Komisji potwierdzili obecność w posiedzeniu 

Komisji. Dodał, że ze względu na problemy techniczne radny Henryk Żuchowski udział  

w posiedzeniu potwierdził również telefonicznie, natomiast radny Marcin Kazimierczuk 

potwierdził swoją obecność ustnie poprzez wideokonferencję. Przewodnicząca Komisji 

otworzyła zdalne posiedzenie Komisji Strategii Rozwoju Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

Załącznik nr 1, 2 

 

II. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Członkowie Komisji otrzymali porządek 

posiedzenia. Ponadto wskazała, że w punkcie 4 Sprawy różne i wolne wnioski omawiany będzie 

projekt Planu Pracy Komisji Strategii Rozwoju na 2020 rok oraz zostanie podjęta uchwała  

w ww. sprawie. 

Następnie zapytała, czy są uwagi do otrzymanego porządku. Uwag nie zgłoszono, w związku  

z czym zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Z przyczyn technicznych:  

radny Henryk Żuchowski nie miał możliwości oddania głosu, radny Stanisław Gorczyca oddał 

głos „za” za pośrednictwem połączenia telefonicznego, radny Marcin Kazimierczuk oddał ustnie 

głos „za” poprzez wideokonferencję. Radca prawny, p. Mirosław Antoszewski, na podstawie 

oddanych głosów, potwierdził przyjęcie porządku obrad (11 głosów „za”).  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie materiałów na XVI sesję Sejmiku, w tym: 

 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/346/16 z 23 lutego 2016 r.  

w sprawie przyjęcia Zaktualizowanej Strategii Zatrudnienia i Rozwoju Zasobów Ludzkich  

w Województwie Warmińsko-Mazurskim do 2025 roku; 

 projektu uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi wojewódzkiej Placu Ofiar 

Katastrofy Smoleńskiej i al. Roberta Schumana (od Placu Ofiar Katastrofy Smoleńskiej  

do ul. Sielskiej) w Olsztynie; 

 projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury 

z dnia 11 marca 2020 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg krajowych; 

 projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury 

z dnia 11 marca 2020 r. w sprawie pozbawienia dróg  kategorii dróg krajowych. 

 4.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr 1/2020 wspólnego posiedzenia Komisji Sejmiku Województwa           

Warmińsko-Mazurskiego: Komisji Strategii Rozwoju, Komisji Współpracy Międzynarodowej, 

Komisji Kultury i Edukacji, Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu, 

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego, Komisji ds. Mniejszości 

Narodowych i Etnicznych z 10 lutego 2020 r. oraz Protokołu Nr 13/2020 z 10 lutego 2020 r.  

6. Zakończenie posiedzenia. 
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III. Zaopiniowanie materiałów na XVI sesję Sejmiku: 

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie poniższych projektów uchwał. Następnie 

Dyrektorzy w trybie wideokonferencji omawiali poszczególne projekty uchwał.  

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/346/16 z 23 lutego 2016 r.  

w sprawie przyjęcia Zaktualizowanej Strategii Zatrudnienia i Rozwoju Zasobów 

Ludzkich w Województwie Warmińsko-Mazurskim do 2025 roku; 

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przedstawienie ww. projektu uchwały Dyrektora 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie, p. Zdzisława Szczepkowskiego.  

Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie wyjaśnił, że wnioskowana zmiana uchwały  

nr XIV/346/16 z 23 lutego 2016 r. w sprawie przyjęcia Zaktualizowanej Strategii Zatrudnienia  

i Rozwoju Zasobów Ludzkich w Województwie Warmińsko-Mazurskim do 2025 roku dotyczy 

zmiany załącznika do ww. uchwały w zakresie terminu monitoringu i ewaluacji przedmiotowej 

Strategii. Wyjaśnił, że w Strategii przyjęto założenie, iż raportowanie realizacji dokumentu 

prowadzone będzie w cyklu dwuletnim. Dodał, że pierwszy raport został opracowany w 2018 roku  

i obejmował lata 2016-2017. Następnie poinformował, że w 2020 roku zostało zaplanowane 

sporządzenie kolejnego raportu obejmującego horyzont czasowy lat 2018 i 2019, ale biorąc pod 

uwagę, iż pandemia koronawirusa zmieniła radykalnie sytuację społeczno-gospodarczą w Polsce, 

pokazywanie danych z ww. okresu ma obecnie wyłącznie wartość historyczną. Ponadto podkreślił, 

że opracowanie raportu wymaga zaangażowania wielu zewnętrznych jednostek, które  

w bieżącej sytuacji są włączone w prowadzenie rozwiązań związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19. Na zakończenie Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu 

Pracy w Olsztynie wskazał, że zasadnym wydaje się więc zmiana terminu sporządzenia raportu  

z realizacji Strategii z 2020 roku na 2023 rok, dodając, że dokument obejmować będzie lata 2018-

2022, a końcowy raport zostanie opracowany w 2026 roku.  

 

Przewodnicząca podziękowała Dyrektorowi Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie,  

p. Zdzisławowi Szczepkowskiemu za przedstawienie materiału sesyjnego, a następnie zaprosiła  

do zadawania pytań.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w systemie eSesja) 

ww. projekt uchwały.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 10 członków Komisji (w tym: z przyczyn 

technicznych radny Stanisław Gorczyca oddał głos za pośrednictwem połączenia telefonicznego), 

przeciw – 0, wstrzymało się – 2 (w tym: z przyczyn technicznych radny Marcin Kazimierczuk 

zagłosował ustnie poprzez wideokonferencję). 

 

      Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

 projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi wojewódzkiej Placu Ofiar 

Katastrofy Smoleńskiej i al. Roberta Schumana (od Placu Ofiar Katastrofy Smoleńskiej  

do ul. Sielskiej) w Olsztynie; 

 projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra 

Infrastruktury z dnia 11 marca 2020 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

krajowych; 

 projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra 

Infrastruktury z dnia 11 marca 2020 r. w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg 

krajowych; 
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Przewodnicząca Komisji oddała głos Dyrektorowi Departamentu Infrastruktury i Geodezji,  

p. Wiktorowi Wójcikowi, który przedstawił ww. projekty uchwał.  

Dyrektor Departamentu Infrastruktury i Geodezji wyjaśnił, że w związku z oddaniem do użytkowania 

południowej części obwodnicy miasta Olsztyna, a w konsekwencji zmianą przebiegu dróg krajowych 

nr 16, 51 i 53 Prezydent Olsztyna wystąpił z wnioskiem do Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego o podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi wojewódzkiej Placu Ofiar 

Katastrofy Smoleńskiej i al. Roberta Schumana (od Placu Ofiar Katastrofy Smoleńskiej  

do ul. Sielskiej) w Olsztynie. Dodał, że powyższe zmiany są regulowane Rozporządzeniem Ministra 

Infrastruktury.  

Kontynuując p. Wiktor Wójcik przeszedł do omówienia materiału dotyczącego zaopiniowania 

projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 11 marca 2020 r. w sprawie zaliczenia dróg 

do kategorii dróg krajowych. Poinformował, że Minister Infrastruktury wystąpił z wnioskiem  

do Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego o zaopiniowanie ww. rozporządzenia. Wyjaśnił, 

że jest to związane z propozycją zmiany przebiegu drogi krajowej nr 51 w Olsztynie w związku  

z oddaniem do użytkowania południowej obwodnicy miasta. 

Na zakończenie p. Wiktor Wójcik przedstawił uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu 

rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 11 marca 2020 r. w sprawie pozbawienia dróg kategorii 

dróg krajowych. Wyjaśnił, że i w tym przypadku Minister Infrastruktury wystąpił  

z wnioskiem do Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego o zaopiniowanie  

ww. rozporządzenia w celu zmiany przebiegu drogi krajowej nr 51 w Olsztynie w związku  

z oddaniem do użytkowania południowej obwodnicy miasta. Dodał, że zgodnie z kompetencjami 

zarządzającym tymi drogami jest Prezydent Miasta Olsztyna.  

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Dyrektorowi Departamentu Infrastruktury i Geodezji,  

p. Wiktorowi Wójcikowi za przedstawienie ww. projektów uchwał.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w systemie eSesja) 

projekt uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi wojewódzkiej Placu Ofiar Katastrofy 

Smoleńskiej i al. Roberta Schumana (od Placu Ofiar Katastrofy Smoleńskiej do ul. Sielskiej)  

w Olsztynie.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 11 członków Komisji (w tym: z przyczyn 

technicznych radny Stanisław Gorczyca oddał głos za pośrednictwem połączenia telefonicznego, 

radni Jolanta Piotrowska oraz Marcin Kazimierczuk zagłosowali ustnie poprzez wideokonferencję), 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

      Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

Kolejno Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w systemie eSesja) projekt uchwały  

w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 11 marca 2020 r.  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg krajowych. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 członków Komisji (w tym: z przyczyn 

technicznych radny Stanisław Gorczyca oddał głos za pośrednictwem połączenia telefonicznego, 

radni Jolanta Piotrowska oraz Marcin Kazimierczuk zagłosowali ustnie poprzez wideokonferencję), 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

      Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie (w systemie eSesja) projekt uchwały  

w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 11 marca 2020 r.  

w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg krajowych. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 12 członków Komisji (w tym: z przyczyn 

technicznych radny Stanisław Gorczyca oddał głos za pośrednictwem połączenia telefonicznego, 
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radni Jolanta Piotrowska oraz Marcin Kazimierczuk zagłosowali ustnie poprzez wideokonferencję), 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

      Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 

 

IV. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji, p. Jolanta Szulc poinformowała, że członkowie Komisji otrzymali projekt 

Planu Pracy Komisji Strategii Rozwoju na 2020 rok. Poprosiła o uwagi jednocześnie zaznaczając,  

że jest to ramowy plan pracy i w uzasadnionych przypadkach można go uzupełnić. Dodała,  

że w związku z obecnie panującą pandemią koronawirusa i trudnym do przewidzenia rozwojem 

sytuacji, plan pracy zawiera minimum, tj. tematy wiodące na poszczególne sesje Sejmiku.  

 

O głos poprosiła radna Bożenna Ulewicz, która poprosiła o przyspieszenie zreferowania tematu  

pt. Informacja o funkcjonowaniu Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach, który w planie 

pracy został zapisany w październiku. Zaproponowała, aby w obecnej sytuacji załamania rynku 

lotniczego wywołanego pandemią koronawirusa, temat przedstawić w sierpniu i przeanalizować 

aktualną sytuację finansową lotniska.  

 

Ad vocem Przewodnicząca Komisji powiedziała, że ma inne odczucia, gdyż sytuacja w kraju  

i na świecie wymaga tego, żeby odczekać i dać czas na ustabilizowanie się sytuacji. Zdaniem 

Przewodniczącej należałoby opóźnić prezentację powyższej informacji. Poprosiła o dyskusję.  

 

Ad vocem radny Marcin Kazimierczuk poparł propozycję radnej Bożenny Ulewicz, aby Komisja 

miała możliwość wcześniejszego zapoznania się z obecną sytuacją Portu Lotniczego Olsztyn-

Mazury. Jednocześnie wskazał, że funkcjonowanie lotniska stanowi znaczną część budżetu 

samorządu województwa, w związku z czym przychylił się on również do zdania Przewodniczącej 

Komisji, aby temat można było omówić na forum Komisji również w późniejszym terminie. 

 

Następnie radny Paweł Czemiel skierował pytanie do Wicemarszałka Województwa, p. Marcina 

Kuchcińskiego, czy w ostatnim okresie odbyły się jakiekolwiek operacje lotnicze w Szymanach.  

 

Na wstępie Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński odniósł się do terminu 

przygotowania informacji o funkcjonowaniu Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach  

i potwierdził możliwość przedstawienia krótkiej informacji o bieżącej sytuacji w Porcie Lotniczym 

Olsztyn-Mazury na kolejnym posiedzeniu Komisji Strategii Rozwoju. Dodał także, że przedmiotowa 

informacja może zostać zaprezentowana na sesji Sejmiku. Ponadto zaproponował, aby dogłębniej 

zająć się tematem lotniska w terminie zaplanowanym w planie pracy.  

Odpowiadając na pytanie radnego Pawła Czemiela, Wicemarszałek Województwa poinformował, 

że pasażerski ruch lotniczy na lotnisku w Szymanach jest wstrzymany, a z lotniska aktualnie korzysta 

wojsko, straż pożarna, szkoły lotnicze, odbyła się wymiana żołnierzy oraz miało miejsce kilka lotów 

General Aviation. 

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za wyjaśnienia i zaproponowała, aby w czerwcu została 

przedstawiona krótka informacja dotycząca funkcjonowania lotniska, a w październiku, zgodnie  

z planem pracy, został zaprezentowany docelowy materiał na ten temat. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy radna Bożenna Ulewicz jest skłonna przychylić się  

do powyższej propozycji. 

 

Radna Bożenna Ulewicz wyraziła zgodę. 
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Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie (w systemie eSesja) nad uchwałą w sprawie przyjęcia 

Planu Pracy Komisji Strategii Rozwoju na 2020 rok.   

 

           Załącznik nr 3 
 

Za pozytywnym przyjęciem ww. uchwały głosowało 11 członków Komisji (w tym: z przyczyn 

technicznych radny Stanisław Gorczyca oddał głos za pośrednictwem połączenia telefonicznego), 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1 (z przyczyn technicznych radny Marcin Kazimierczuk zagłosował 

ustnie poprzez wideokonferencję). 

 

      Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 
 

Następnie głos zabrał Szef Kancelarii Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  

p. Wiktor Leyk, który poruszył kwestie techniczne związane ze zdalnym posiedzeniem Komisji. 

Przeprosił radnego Marcina Kazimierczuka za brak możliwości głosowania w systemie eSesja,  

co spowodowane było problemami technicznymi leżącymi po stronie firmy obsługującej program 

eSesja. Wspomniał także o zdiagnozowanych problemach dotyczących komunikacji i łączności.  

W kontekście powyższego radny Paweł Czemiel zaproponował, aby przed sesją Sejmiku rozważyć 

przesłanie radnym krótkiego filmu instruktażowego dotyczącego korzystania z programu eSesja. 

 

 

V. Przyjęcie Protokołu Nr 1/2020 wspólnego posiedzenia Komisji Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego: Komisji Strategii Rozwoju, Komisji Współpracy 

Międzynarodowej, Komisji Kultury i Edukacji, Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu, Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa 

Publicznego, Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych z 10 lutego 2020 r.  

oraz Protokołu Nr 13/2020 z 10 lutego 2020 r. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są uwagi do Protokołu Nr 1/2020 wspólnego posiedzenia 

Komisji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego: Komisji Strategii Rozwoju, Komisji 

Współpracy Międzynarodowej, Komisji Kultury i Edukacji, Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki 

Społecznej, Rodziny i Sportu, Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego, 

Komisji ds. Mniejszości Narodowych i Etnicznych z 10 lutego 2020 r. 

W związku z brakiem uwag zarządziła głosowanie (w systemie eSesja). Za pozytywnym przyjęciem 

Protokołu głosowało 11 Członków Komisji (w tym: z przyczyn technicznych radny Stanisław 

Gorczyca oddał głos za pośrednictwem telefonu, radny Marcin Kazimierczuk zagłosował ustnie 

poprzez wideokonferencję), przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 

       Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 
 

Następnie Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do Protokołu Nr 13/2020 z 10 lutego 2020 r.  

W związku z brakiem uwag zarządziła głosowanie. Za pozytywnym przyjęciem Protokołu głosowało 

11 Członków Komisji (w tym: z przyczyn technicznych radny Stanisław Gorczyca oddał głos za 

pośrednictwem telefonu, radny Marcin Kazimierczuk zagłosował ustnie poprzez wideokonferencję), 

przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 

       Imienne wyniki głosowań stanowią załącznik nr 1 
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Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji, p. Jolanta Szulc podziękowała radnym  

za udział w obradach, a obsłudze technicznej za pomoc w przeprowadzeniu spotkania. Następnie  

zamknęła zdalne posiedzenie Komisji Strategii Rozwoju w dniu 18.05.2020 r.  

 

 

 

         Przewodnicząca Komisji 

              Strategii Rozwoju 

 

                 Jolanta Szulc 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

Beata Kantolak 


